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به منظور بررسـی عملکرد اسـناد ارسالی دانشـگاه های قطب 10 

بـه سـازمان بیمه سـلامت و کاهـش اعتبـاری که این سـازمان 

بـرای دانشـگاه های علـوم پزشـکی در سـال 97 در نظـر گرفته، 

نشسـتی بـا حضور رئیـس دانشـگاه، معاونان توسـعه مدیریت و 

برنامه ریـزی منابـع وزارت بهداشـت و دانشـگاه های منطقـه 10 

آمایش سـرزمینی برگزار شـد.

در ایـن نشسـت که بـه میزبانـی دانشـگاه علوم پزشـکی تهران 

به عنـوان دبیرخانـه قطـب 10 آمایـش سـرزمینی، 29 فروردین 

97 در سـالن اجلاس تشـکیل شـد، دکتر بیگلر، دکتر شـهرامی 

و دکتـر مبارکـی معاونـان توسـعه مدیریت و برنامه ریـزی منابع 

دانشـگاه های علـوم پزشـکی تهران، شـهید بهشـتی و ایـران به 

تشـریح وضعیـت مالـی بیمارسـتان ها و مشـکلاتی کـه آنـان با 

سـقف تعیین شـده بیمـه سـلامت در سـال 97 مواجـه خواهند 

شـد پرداختند.

از دیگـر موضوعـات دیگر این نشسـت، درصد مالیـات پرداختی 

اعضـای هیئت علمـی دانشـگاه های علـوم پزشـکی و آیین نامـه 

اجرایـی مـاده 169 قانون مالیات های مسـتقیم بود که از سـوی 

مدیـر امـور مالـی دانشـگاه علـوم پزشـکی تهـران مطرح شـد و 

نشست معاونان توسعه وزارت بهداشت با سازمان بیمه سلامت

دکتر کریمی: سقف تعیین شده بیمه سلامت با 
واقعیت فاصله بسیاری دارد
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موردبحث و برسی اعضای جلسه قرار گرفت.

دکتر صدرالسـادات معاون توسـعه مدیریـت و برنامه ریزی منابع 

وزارت بهداشـت بـه جمع بنـدی مباحث مطرح شـده پرداخت و 

گفـت: درحـال حاضر منابع مالی کشـور با مشـکل جدی مواجه 

اسـت و سـازمان های بیمه گر نیز دچار کسـری اعتبارات هستند 

و در ایـن شـرایط بایـد راه حل هایـی را پیشـنهاد داد کـه بـدون 

کاهـش خدمـات و یـا بـدون افزایـش هزینه هـای پرداختـی از 

جیـب مـردم، بـه کاهـش هزینه هـای بیمارسـتان منجـر شـود 

و کمـک کنـد کـه دانشـگاه ها بتواننـد بـا حداقـل مشـکلات به 

فعالیـت خود ادامـه دهند.

 وی تأکیـد کرد: نشسـت مشـورتی بـا حضور معاونان توسـعه و 

مدیران مالی دانشـگاه های قطب 10 و مدیرعامل بیمه سـلامت 

تشـکیل شـود تا پس از بررسـی زوایای مختلـف پروتکل جدید 

بیمه سـلامت، راه حل هایی را متناسـب با سقف تعیین شده بیمه 

سـلامت پیشـنهاد دهند تا در جلسـه سـتاد تحول موردبررسـی 

گیرد. قرار 

پـس از پایـان ایـن جلسـه، به فوریـت نشسـت کمیته مشـورتی 

تشـکیل شـد و اعضـای کمیتـه، 9 پیشـنهاد را بـرای ارائـه بـه 

وزارت بهداشـت مطـرح کردنـد.

Á  9اصله زیاد عملک3د واقعی دانشگام با سقف
پیشنهادی بیمه سلامت

در حاشیه این نشست دکتر کریمی، رئیس دانشگاه به تحلیل 

بیمه سلامت  و گفت: همکاران  پرداخت  وضعیت موجود 

محدودیت هایی را برای ارائه خدمات دانشگاه ها در نظر گرفتند 

که باوجود نرخ تورم و رشد تقاضایی که در بیمارستان وجود دارد 

به نظر می رسد پیشنهادهای آنان درزمینهٔ سقف تعیین شده، با 

واقعیت فاصله بسیاری دارد.

به  بیماران  مراجعه  افزایش  و  تورم  باوجود رشد  افزود:  وی 

بیمارستان ها باید سهم دانشگاه ها در سال 97 از بیمه سلامت 

افزایش پیدا می کرد اما بیمه سلامت، 30 تا 40 درصد کمتر از 

اعتبار موردنیاز دانشگاه ها را پیشنهاد داده است که باید بیشتر 

روی آن تأمل شود.

رئیس دانشگاه تصریح کرد: نشست کمیته مشورتی بسیار سنگین و 

پرفشار بود و ما تلاش می کنیم که در آینده شرایط دانشگاه ها بهتر 

شود. البته باید صبر کرد تا رایزنی های انجام شده به نتیجه برسد.

Á کاهش اعتبار 0ر درصدی بیمه سلامت به دانشگام
در ادامه دکتر بیگلر، معاون توسعه مدیریت و برنامه ریزی دانشگاه 
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با اشاره به سهمی که بیمه سلامت برای دانشگاه در سال  نیز 

97 در نظر گرفته است گفت: سقف پرداختی که سازمان بیمه 

دغدغه های  از  یکی  گرفته  نظر  در  تهران  استان  برای  سلامت 

جدی دانشگاه های علوم پزشکی شهر تهران است و سهمی که 

این سازمان در سال 97 برای دانشگاه علوم پزشکی تهران در 

نظر گرفته 280 میلیارد تومان و بر مبنای عملکرد سال 95 در 

نظر گرفته شده است.

 وی افـزود: دانشـگاه در سـال 96 بالغ بـر 67 تـا 68 درصـد 

عملکـرد سـال 95 خدمـت ارائـه کـرده اسـت و بـا این سـقفی 

کـه بـرای امسـال در نظـر گرفته انـد با کاهـش دریافتـی 30 تا 

32 درصـد مواجـه خواهیـم بود و ادامه خدمت رسـانی دانشـگاه 

بـا ایـن شـرایط بـا مشـکل روبرو می شـود.

تـا 30  بیـن 25  اعتبـار  بیگلـر تصریـح کـرد: کاهـش  دکتـر 

درصـد بـرای دانشـگاه ها متغیر اسـت و این مشـکل بـرای همه 

دانشـگاه های علوم پزشـکی قطب 10 که در شـهر تهران مستقر 

هسـتند وجود دارد.

معاون توسعه دانشگاه بابیان اینکه جبران این 30 درصد باوجود 

افزایش تعرفه های و هزینه های دارو و تجهیزات امکان پذیر نیست 

افزود: شاید بتوان بخشی از این 30 درصد را با مدیریت هزینه ها 

پوشش داد اما جبران آن باوجود افزایش هزینه های احتمالی که 

در سال 97 خواهیم داشت با مشکل مواجه خواهد شد.

وی افزود: در این جلسه پیشنهاد هایی مطرح شد تا به وزارت 

که  از کسری هایی  بخشی  بتواند  دولت  و  ارائه شود  بهداشت 

براساس عملکرد واقعی دانشگاه ها قبلًا ایجادشده را جبران کند 

تا بیمارستان ها در ارائه خدمات خود دچار مشکل نشوند.

Á معا9یت مالیات های مستقیم دانشگام
در ادامه آزاده چتروز، مدیر امور مالی دانشگاه علوم پزشکی تهران 

به بحث درصد مالیات پرداختی اعضای هیئت علمی و قراردادهای 

واگذاری دانشگاه پرداخت و گفت: براساس جمع بندی این جلسه، 

مطابق سال  هیئت علمی  اعضای  و  کارکنان  مالیاتی  معافیت 

گذشته انجام می شود و طبق قانون ماده 169 دانشگاه ها معاف 

از مالیات های مستقیم هستند.

ابهام  تا  مطرح شد  نشست  این  در  مبحث  دو  این  افزود:  وی 

دانشگاه های علوم پزشکی در مواجه با نظام مالیاتی پاسخ داده شود.

مدیر امور مالی دانشگاه تصریح کرد: در این نشست مقرر شد 

از مراجع ذی صلاح  پیگیری موضوع  به  بهداشت نسبت  وزارت 

اقدام و نتیجه را به دانشگاه ها ابلاغ کند. 


